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INTERPELACJA/ZAPYTAN I E 

Radny Dominik Szustakiewicz 
( imię i na=wisko ) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 28.02.2019r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

1. Czy na trasie planowanej obwodnicy północnej Kędzierzyna-Koźla mają powstać budynki 

mieszkalne ? 

2. Czy Urząd Miasta prowadzi w w/w sprawie rozmowy z GDDKiA ? 

3. Czy odbylo się jakiekolwiek spotkanie Urzędu Miasta z GDDKiA ? 

4. Jeżeli mialo miejsce jakiekolwiek spotkanie to jakie zostały podjęte ustalenia i czy została 

sporządzona notatka ze spotkania ? Proszę o przedstawienie kopii notatki, jeżeli została 

sporządzona. 

5. Czy prowadzone jest postępowanie wyjaśniające, w sprawie budowy budynków mieszkalnych 

na trasie planowanej obwodnicy północnej Kędzierzyna-Koźla, przez prokuraturę ? 
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